

bonté

CATALOGUE

www.figsturkey.com



THE STORY OF BONTÉ

Bonté is a company specialised in skin care, hair care and other personal care products. Founded by industry experts who led the largest pharmaceutical manufacturers in the Middle East.

Our commitment to continuous research to enhance our products and keep an eye on the need of the market is evident in our strong R&D department. That's why here at Bonté we strive to always advance and meet the needs of our customers.

قصة بونتي

هي علامة تجارية متخصصة في العناية بالبشرة والعناية بالشعر ومنتجات العناية الشخصية الأخرى. أسسها خبراء الصناعة أكبر مصنعي الأدوية في الشرق الأوسط.

إن التزامنا بالبحث المستمر لتعزيز منتجاتها ومراقبة احتياجات السوق واضح في قسم البحث والتطوير القوي لدينا. لهذا السبب نسعى هنا في Bonté إلى التقدم دائمًا وتلبية احتياجات عملائنا.



THE NORMAL LINE
منتجات البشرة العادية

ANTI DARK SPOT CREAM

Body care Anti-Dark Spot Cream provides a noticeable improvement in skin tone and a lasting effect after first use. It helps reduce the appearance of dark shadows and skin spots. It is effective against redness, and skin flaws such as lines and large pores. It gives the skin a brighter and more radiant appearance. Thus, after regular use, the skin clearly sustains a radiant and clear appearance.

كريم مضاد للبقع الداكنة

كريم بونتي المضاد للبقع الداكنة يحقق تحسناً ملحوظاً في لون البشرة وتأثيراً مباشراً بعد الاستخدام الأول و يساعد في تقليل ظهور الظلال الداكنة وبقع الجلد و فعال ضد الاحمرار وعيوب الجلد مثل الخطوط والمسام الواسعة و يمنح البشرة مظهراً أكثر إشراقاً و نضارة. وبالتالي بعد الاستخدام المنتظم يحافظ الجلد على مظهر مشرق و نقي

**CLEANSING MILK**

makeup cleaning gel consists of an eye-friendly formula able to clean up a wide range of makeup types such as waterproof makeup, liquid and compact foundation, blush, eyeliner, and lipstick without causing irritation. This gel is able to cleanse the skin of all kinds of residues clogging pores without oiling the skin. Purifies the skin, all that remains prudent pores a greasy feeling. The delicate eye area is suitable for those who use lenses.

حليب غسول

يتكون جل تنظيف المكياج بونتي من تركيبة صديقة للعين قادرة على تنظيف مجموعة واسعة من أنواع المكياج مثل المكياج المضاد للماء وكريم الأساس السائل والمضغوط وأحمر الخدود وكحل العين وأحمر الشفاه دون التسبب في أي تهيج أو حساسية. هذا الجيل قادر على تطهير البشرة من جميع أنواع البقايا التي تسد المسام دون تزييت الجلد و ينقي البشرة من كل ما يتبقى من عوالق و يعطي شعوراً دهنياً وهو مناسب لمن يستخدمون عدسات العين



MOISTURIZER NIGHT CREAM

Body care Moisturizing Night Cream helps protect and moisturize your skin overnight. It's rapidly absorbed nature promotes intense moisturizing and ensures an anti-aging care to your skin without oiling it. Its Anti-aging formula helps with the treatment of wrinkles and lines.

كريم مرطب ليلي

الكريم المرطب الليلي بونتي يساعد على حماية بشرتك وترطيبها طوال الليل و بفضل طبيعته سريعة الامتصاص فإنه يعزز الترطيب المكثف ويضمن لبشرتك عناية مضادة للشيخوخة دون تزييتها وتساعد تركيبته المضادة للشيخوخة في علاج التجاعيد والخطوط

**FACE CLEANSING GEL**

This facial gel is rich in vitamins and minerals as well as several ingredients beneficial for the skin. Certified by Ecocert Norwegian Brown Seaweed is a natural ingredient in our product. The gel can increase the firmness of the skin, increase collagen and elastin synthesis as well as tighten the connective tissues. Helps the skin to gain a silky, tight, and smooth appearance. To avoid skin wrinkles daily usage of Body Care Face Cleansing Gel is recommended in order to provide the necessary moisturization.

جل غسول الوجه

جل الوجه الغني بالفيتامينات والمعادن بالإضافة إلى العديد من المكونات المفيدة للبشرة. تعتبر الأعشاب البحرية النرويجية المعتمدة من إيكوسرت مكونًا طبيعيًا في منتجنا يمكن أن يزيد الجيل من شد الجلد و يزيد من تخليق الكولاجين والإيلاستين وكذلك شد الأنسجة الضامة يساعد البشرة على اكتساب مظهر حريري ومشدود وسلس لتجنب تجاعيد الجلد يوصى باستخدام جيل تنظيف الوجه من بونتي يوميًا من أجل توفير الترطيب اللازم



MOISTURIZER DAY CREAM

Your skin is daily exposure to harsh conditions such as cold weather, wind, sun, and pollution which may cause severe irritation to your skin. Body care Moisturizer Day Cream deeply moisturizes and nourishes the skin giving it a smooth touch and protecting it from exposure to daily harsh conditions. Its Anti-aging formula helps with the treatment of wrinkles and lines.

كريم مرطب نهاري

تتعرض بشرتك يوميًا لظروف قاسية مثل الطقس البارد والرياح والشمس والتلوث الذي قد يسبب تهيجًا شديدًا لبشرتك الكريم المرطب النهاري بونتي يرطب ويغذي البشرة بعمق و يمنحها لمسة ناعمة ويحميها من التعرض لظروف الحياة اليومية القاسية تساعد تركيبته المضادة للشيخوخة في علاج التجاعيد والخطوط

**MOISTURIZER FACE CREAM**

Bodycare Norway Seaweed Series is designed to be used for skins with pimples, acne or blackheads. Certified by Ecocert the Norwegian Brown Seaweed is a natural ingredient our product. The perfume used in the product is antiallergic. Thanks to its unique Norway Seaweed formulation this product cannot damage your skin. To repair the skin's barrier, combination skins are in need of the extensive moisturization provided by our product. It contains Provitamin B5 (D-Pantenol) a component penetrating the skin deeply to provide complete moisturization. It also enhances the softness and silky feelings giving the skin a smooth and attractive look.

كريم مرطب للوجه

كريم مرطب للوجه بونتي مصمم للاستخدام في البشرة المصابة بالبثور أو حب الشباب أو الرؤوس السوداء تعتبر الأعشاب البحرية النرويجية المعتمدة مكونًا طبيعيًا في منتجنا والعطر المستخدم في المنتج مضاد للحساسية بفضل تركيبته الفريدة من الأعشاب البحرية النرويجية حيث لا يمكن لهذا المنتج ان يؤثر سلبا على بشرتك بل يعمل على إصلاح مشاكل البشرة و ترطيب واسع النطاق كما أنه يعزز النعومة والشعور الحريري مما يمنح البشرة مظهرًا ناعمًا وجذابًا

MOISTURIZER CREAM

Mixed skin needs high moisture to repair the skin barrier, Bodycare Moisturizer Cream can provide this intensive moisturization. With the Provitamin B5 (D-Panthenol) it contains, it penetrates deeply into your skin and moisturizes it. It enhances softness and moisture your skin and gives it a beautiful appearance.

كريم مرطب بونتي

يحتاج الجلد إلى رطوبة عالية ولإصلاح مشاكل جفاف الجلد يوفر كريم بونتي هذا الترطيب المكثف مع بروفيتامين الذي يتغلغل بعمق في بشرتك ويرطبها ويعزز نعومة وترطيب البشرة ويمنحها مظهرًا جميلًا

**FOOT CARE CREAM**

Foot Care Cream is a cream used to soften and moisturize your feet thanks to the moisturizing agents it contains. It has a long-lasting moisturizing effect helping with dry heels healing and giving them a silky appearance. Quickly absorbed by the skin.

كريم العناية بالقدم

كريم العناية بالقدم من بونتي هو كريم يستخدم لتنعيم وترطيب قدميك بفضل عوامل الترطيب التي يحتوي عليها له تأثير ترطيب طويل الأمد يساعد في التئام الكعوب الجافة ومنحها ملمس حريري يمتصه الجلد بسرعة وفقا لاحتياجاتك



PURIFYING TONIC

Purifying Tonic assists the control of the glossiness appearing due to oily skin. It helps to tighten open pores without drying the skin thanks to vitamin B it contains. It contains Allantoin a component which gives a sense of relief to your skin. This product is the perfect completion to your skin care set.

كريم تنقية وتبييض البشرة

يساعد على التحكم في اللمعان الذي يظهر بسبب البشرة الدهنية و يساعد على شد المسام المفتوحة دون تجفيف الجلد بفضل فيتامين ب الذي يحتوي عليه أيضا عنصر ألاتونين الذي يعطي شعوراً بالراحة لبشرتك وهذا المنتج هو الإكمال المثالي لمجموعة العناية بالبشرة

**PEELABLE FACE MASK**

You can prevent greasing on your face with renew Bodycare Peelable Face Mask. If you use it regularly, it helps to prevent undesirable effects on the oily skin. Ensure your skin to breathe easily and it gives fresh appearance to your skin.

قناع للوجه - قابل للتزع

يمكنك منع تشحيم وجهك مع قناع الوجه القابل للتقشير من بونتي. إن تم استخدامه بانتظام، فهذا يساعد على منع الآثار غير المرغوب بها على البشرة الدهنية. تأكد من أن بشرتك تتنفس بسهولة و يعطي يجب مظهرًا جديدًا لبشرتك



MAKEUP CLEANING GEL

Makeup cleaning gel consist of an eye friendly formula able to cleanup a wide range of makeup types such as waterproof makeup, liquid and compact foundation, blush, eyeliner and lipstick without causing irritation. This gel is able to cleanse the skin of all kinds of residues clogging pores without oiling the skin. Purifies the skin, all that remains prudent pores a greasy feeling. The delicate eye area and is suitable for those who use lens.

جل منظف المكياج

يتكون جل تنظيف المكياج بونتي من تركيبة صديقة للعين قادرة على تنظيف مجموعة واسعة من أنواع المكياج مثل المكياج المضاد للماء وكريم الأساس السائل والمضغوط وأحمر الخدود وكحل العين وأحمر الشفاه دون التسبب في أي تهيج أو حساسية هذا الجيل قادر على تطهير البشرة من جميع أنواع البقايا التي تسد المسام دون تزييت الجلد وينقي البشرة من كل ما يتبقى من عوالق و يعطي شعورًا دهنيًا و هو مناسب لمن يستخدمون عدسات العين



MOISTURIZER CREAM

Mixed skin needs high moisture to repairs the skin barrier, Bodycare Moisturizer Cream can provide this intensive moisturization. With the Provitamin B5 (D-Panthenol it contains, it penetrates deeply into your skin and moisturizes it. It enhances softness and moisture your skin and gives it a beautiful appearance.

كريم مرطب

يحتاج الجلد إلى رطوبة عالية لإصلاح مشاكل جفاف الجلد. يوفر كريم مرطب بونتي هذا الترطيب المكثف من بروفيتامين B5 (D-Panthenol) الذي يتغلغل بعمق في بشرتك ويرطبها ويعزز نعومة وترطيب البشرة ويمنحها مظهرًا جميلًا.



HAND PEELING

Having a soft texture, Bodycare hand peeling is suitable for all types of skins. It cleanses the dead skin cells and softens the skin.

مقشر اليد

يتميز مقشر اليد بلمس ناعم وهو مناسب لجميع أنواع البشرة ينظف خلايا الجلد الميتة وينعم البشرة

**RENOVATING CARE CREAM**

Renovating Care Cream, keeps the skin moist, soft and smooth; provides repair and care for sensitive areas with its powerful formula containing Centella Asiatica Extract, Snail Secretion Filtrate, Aloe Barbadensis Leaf Extract, Chamomilla and Allantoin. Renovating Care Cream, supports the skin which becomes sensitive after epilation and depilation applications. Thanks to the layer it forms on the skin it helps keeping the affected area clean. It avoids sensitivity that may occur after epilation while hydrating the skin. It doesn't feed unwanted hair's roots since it is water based. It can be removed easily with water and a paper tissue.

كريم العناية المجدد

كريم العناية المجدد من بونتي، يحافظ على البشرة رطبة وناعمة وسلسة : يوفر إصلاحًا ورعاية للمناطق الحساسة بتركيبته القوية ومرشح إفراز الطزون، ومستخلص أوراق الصبار والبابونج ، والألانتوين الكريم يدعم البشرة التي تصبح حساسة بعد إزالة الشعر بفضل الطبقة التي تتشكل على الجلد تساعد في الحفاظ على نظافة المنطقة المصابة و يتجنب الحساسية التي قد تحدث بعد إزالة الشعر أثناء ترطيب البشرة لا يغذي جذور الشعر غير المرغوب به و يمكن إزالته بسهولة بالماء ومنديل ورقي



BLACK HEAD REMOVER

Bodycare Black Mask penetrates into the pores from the first application and allows the black spots formed in the enlarged pores to be extracted towards the surface. It helps the skin to become radiant and elastic. Makes the skin cleaner and evens its tone.

كريم مزيل الرؤوس السوداء

يخترق كريم مزيل الرؤوس السوداء بونتي المسام من المرة الأولى ويسمح باستخراج البقع السوداء المتكونة في المسام المتضخمة باتجاه السطح و يساعد البشرة على أن تصبح مشرقة ومرنة و يجعل البشرة أنظف ويوحد لونها

**CELLULITE CREAM**

Cellulite formation is generally seen in the hips, abdomen and basal areas, which are generally problematic areas for women. Bodycare Cellulite Preventing Cream is a cream that helps tightening skin tissues and assist the prevention of cellulite formation. It helps the tightening process thanks to the anti-cellulite ingredients it contains thus restoring the skin's smooth appearance. Including Capsicum Annuum Fruit Extract in its components in some cases this product can cause allergic reaction in sensitive skin.

كريم السيلوليت

يظهر تكوين السيلوليت بشكل عام في الوركين والبطن والمناطق القاعدية، والتي تعتبر بشكل عام مناطق مهمة بالنسبة للنساء. كريم منع السيلوليت من بونتي هو كريم يساعد على شد أنسجة الجلد و منع تكون السيلوليت بفضل المكونات المضادة للسيلوليت التي يحتوي عليها يساعد في عملية الشد وبالتالي استعادة مظهر البشرة الناعم و المتناسق و يمكن أن يسبب هذا المنتج رد فعل تحسسي في البشرة الحساسة



ALOEVERA GEL

With its formulation rich with Aloe vera, Bodycare Aloe vera Gel has a moisturizing and nourishing impact on damaged and dry skins. This product ensures complete skin moisturization especially after laser epilation and sun exposure. Compatible with all skin types and can be absorbed easily.

الويفيرا جل

له تأثير مرطب ومغذي على البشرة الجافة والتالفة. يضمن هذا المنتج ترطيباً كاملاً للبشرة خاصة بعد إزالة الشعر بالليزر والتعرض للشمس. متوافق مع جميع أنواع البشرة ويمكن امتصاصه بسهولة.

**AFTER EPILATION CARE GEL**

After Epilation Care Cream, avoids also sensitivity that may occur after epilation while hydrating the skin. Thanks to the layer it forms on the targeted area it keeps it clean. It doesn't feed unwanted hair's roots since it is water based. It can be removed easily with water and a tissue paper. It avoids also acne with the oil of Melaleuca Alternifolia without causing any irritation to the skin and while providing freshness and intensive care.

جل العناية بعد إزالة الشعر

جل العناية بعد إزالة الشعر من بونتي يتجنب الحساسية التي قد تظهر بعد إزالة الشعر أثناء ترطيب البشرة بفضل الطبقة التي تتشكل على المنطقة المستهدفة تساعد في الحفاظ عليها نظيفة لا يغذي جذور الشعر غير المرغوب به يمكن إزالته بسهولة بالماء ومندبل ورقي لا يسبب أي تهيج للبشرة مع توفير النضارة والعناية المركزة.

LIP BALM

Helps soften dry and chapped lips during the day and gives them a more attractive look. It can be used as often as desired.

مرطب للشفاه

يساعد على تنعيم الشفاه الجافة والمتشققة خلال النهار ويمنحها مظهرًا أكثر جاذبية. يمكن استخدامه كلما رغبت في ذلك.





THE SUN CARE LINE
منتجات الوقاية من الشمس

SUN CARE CREAM _50 SPF UVA | UVB | PA ++++

Sun Cream, helps protect the skin against UVA and UVB rays, provides effective and long-lasting protection thanks to its rapid penetration of the skin. D-Panthenol: Supports the self-renewal process of the skin and moisturizes the area.

Bisabolol: Promotes natural healing of the skin. Provides a protective effect on sensitive skin. Vitamin E: Antioxidant effect rejuvenates and moisturizes the skin.

Glycerine: Maintains the moisture of the skin by trapping water

كريم الوقاية من الشمس

يساعد كريم الشمس على حماية البشرة من أشعة الشمس ويوفر حماية فعالة وطويلة الأمد بفضل اختراقه السريع للبشرة يعزز الشفاء الطبيعي للبشرة. يوفر تأثير وقائي على البشرة الحساسة له تأثير مضاد للأكسدة يجدد البشرة ويرطبها يحافظ على رطوبة البشرة بحبس الماء

**AFTER SUN LOTION**

This lotion is to soften and moisturize the skin after sun exposure. It has a cooling and soothing effect. Can be rapidly absorbed which ensures an intense moisturization. Reduce the effects of sun exposure when applied regularly. It moisturizes the skin texture with the aloe vera essences it contains and helps to refresh the skin, give softness and and silky appearance.

كريم ما بعد التشميس

يعمل هذا المستحضر على تنعيم وترطيب البشرة بعد التعرض للشمس. له تأثير التبريد والتهديئة. يمكن امتصاصه بسرعة مما يضمن ترطيبا جيدا و مباشرا يقلل آثار التعرض للشمس عند استخدامه بانتظام و يرطب نسيج البشرة بخلصة الألوفيرا التي يحتوي عليها ويساعد على إنعاش البشرة وزيادة النعومة والمظهر الحريري



THE ANTI AGING LINE
منتجات مضادة للتجاعيد

ANTI AGING EYE CONTOUR CREAM

With its new generation of active ingredients, Body Care helps tighten the eye contour area. It aims to improve the appearance of puffiness, dark circles, fine lines, and wrinkles in the eye surroundings and Crow's feet area. It is formulated to ensure moisturization for up to 24 hours.

كريم كونتور لمكافحة علامات التقدم في السن

يساعد على شد منطقة محيط العين مع مكوناته الجديدة من الجيل الجديد يهدف إلى تحسين مظهر الانتفاخات والهالات السوداء والخطوط الدقيقة والتجاعيد في محيط العين وخطوط متجعدة حول العينين. تم تركيبه لضمان الترطيب لمدة تصل إلى 24 ساعة و يحتوي على تركيبة مركزة تسمح بوضعه كطبقة رقيقة، سهل الامتصاص

**ANTI AGING SERUM**

Body care Anti Aging Serum which contains Shea Flower aims to delay aging-related effects by keeping the skin moist throughout the day. At the same time, it gets rid of the mat appearance of the skin and makes it glow.

مصل مضاد للشيخوخة

مصل مضاد للشيخوخة بونتي يحتوي على زهرة الشيا، ويهدف إلى تأخير ظهور الآثار المرتبطة بالشيخوخة عن طريق الحفاظ على رطوبة الجلد طوال اليوم وفي الوقت نفسه، يتخلص من مظهر البشرة المتجعدة ويجعلها مشرقة



FACE BRIGHTENING & ANTI AGING CREAM

With its anti-dark spots active components, Body Care Face Whitening Cream helps to reduce sun spots, and aging spots as well as reduce the appearance of other dark spots.

كريم لتفتيح الوجه ومضاد للتجاعيد

بفضل المكونات النشطة المضادة للبقع الداكنة يساعد كريم تبييض الوجه بونتي على تقليل البقع الناتجة عن التعرض للشمس وبقع الشيخوخة فضلاً عن تقليل ظهور البقع الداكنة الأخرى يوضع على بشرة نظيفة





THE BABY LINE
منتجات الأطفال

BABY ANTI-RASH CREAM

Anti-Rash Cream, it has been specially formulated for sensitive baby skin. It can be used during the diaper changing. Moisturize and repairs the skin of the baby. It has a skin-friendly pH.

كريم مضاد للطفح الجلدي للأطفال

مصمم خصيصًا لبشرة الطفل الحساسة، يمكن استخدامه أثناء تغيير الحفاضات يربط ويصلح بشرة الطفل. يحتوي على درجة حموضة صديقة لبشرة الأطفال

**BABY SHAMPOO**

Baby Shampoo, this baby shampoo gently cleans the sensitive and dry skin; it protects it against redness and irritation as well.

- . Does not contain colorant.
- . Gently cleanses, soothes and relieves skin irritation
- . With its «not tears anymore» formula it does not burn eyes.
- . It prevents dryness of your baby's scalp.

شامبو بونتي للأطفال

يقوم بتنظيف البشرة الحساسة والجافة بلطف يحميه من الاحمرار والتهيج أيضًا لا يحتوي على ألوان صبغات) ينظف البشرة ويلطفها ويخفف من تهيجها بتركيبة « لا دموع بعد الآن» لا يحرق العيون يمنع جفاف فروة رأس طفلك





THE HAIR LINE
منتجات الشعر

SHAMPOO FOR HAIR CARE

Shampoo For Hair Care, recovers hair's lost moisture. Deeply nourishes the scalp. Reduces trichorrhexisthe hair ends. It contains concentrated Aloe Vera, rich with vitamins, minerals and proteins it nourishes and strengthens the hair deeply from its roots to the ends, promoting healthy growth.

شامبو بونتي للعناية بالشعر

يستعيد رطوبة الشعر المفقودة. يغذي فروة الرأس بعمق. يقلل من تساقط الشعر ونهاياته يحتوي على خلاصة الصبار المركزة والغنية بالفيتامينات والمعادن والبروتينات التي تغذي الشعر وتقويه بعمق من الجذور حتى الأطراف مما يعزز النمو الصحي للشعرة

**HAIR CARE FOAM**

Hair Care Foam, recovers hair's lost moisture. Deeply nourishes the scalp. Reduces hair's broken ends. And it nourishes and strengthens the hair deeply from its roots to the ends, promoting healthy growth.

رغوة للعناية بالشعر

تستعيد رطوبة الشعر المفقودة تغذي فروة الرأس بعمق. تقلل من أطراف الشعر المكسورة وتغذي الشعر وتقويه بعمق من الجذور حتى الأطراف، مما يعزز النمو الصحي



HAIR CARE SERUM

Hair Care Serum, recovers hair's lost moisture. Deeply nourishes the scalp. Reduces its broken ends. It contains concentrated Aloe Vera, rich with vitamins, minerals and proteins it nourishes and strengthens the hair deeply from its roots to the ends, promoting healthy growth.

مصل العناية بالشعر

مصل العناية بالشعر يستعيد رطوبة الشعر المفقودة. يغذي فروة الرأس بعمق. يقلل من نهاياته المكسورة ويحتوي على خلاصة الصبار المركزة والغنية بالفيتامينات والمعادن والبروتينات التي تغذي الشعر وتقويه بعمق من الجذور حتى الأطراف . مما يعزز النمو الصحي للشعر





THE SENSITIVE LINE
منتجات البشرة الحساسة

EXTRA-GENTLE SKIN CARE

Extra-Gentle Skin Care, penetrates to the skin very quickly, cleans dead skin cells, and removes dirt and oil in pores. It is antioxidant. Hyaluronic acid is one of the strongest humectant and it ensures fullness on the skin with natural ways. Arbutin is obtained from mature leaves of plants and it is completely natural active which is used as skin depigmentation agent.

كريم العناية بالبشرة الحساسة

يتغلغل في الجلد بسرعة كبيرة وينظف خلايا الجلد الميتة ويزيل الأوساخ والزيوت في المسامات. إنه مضاد للأكسدة و يحتوي على حمض الهيالورونيك هو أحد أقوى المرطبات ويضمن امتلاء البشرة بطرق طبيعية. يتم الحصول عليه من أوراق النباتات الناضجة وهو فعال بشكل طبيعي ويستخدم كعامل لإزالة تصبغ الجلد

**GENITAL BRIGHTENING CREAM**

Genital Brightening Cream, Helps to neutralize the appearance of darkness which can occur during laser epilation and depilation applications. It can also be used in armpit region.

كريم تفتيح المناطق الحساسة

يساعد على إلغاء مظهر الظلام الذي يمكن أن يحدث أثناء إزالة الشعر بالليزر وتطبيقات إزالة الشعر. يمكن استخدامه أيضًا في منطقة الإبط

INTIM FOAM

Bodycare Intim Foam, product is used for Genital area hygiene purposes. It provides effective cleansing and has a pleasant smell. Compatible with the genital area pH this Personal hygiene foam is designed for daily use.

رغوة للعناية بالمناطق الحساسة

رغوة اتيم , المنتج يستخدم لأغراض نظافة المنطقة التناسلية. يوفر تطهيرًا فعالًا وله رائحة لطيفة . متوافق مع درجة الحموضة في المنطقة التناسلية، تم تصميمه للاستخدام اليومي



figs 
İÇ VE DIŞ TİCARET

CUMHURİYET MAH. / D100- KARAYOLU
CAD. 63/374 BÜYÜKÇEKMECE | İSTANBUL |
TÜRKİYE

www.figsturkey.com

Made in Türkiye